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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
NYNÄSHAMNS BRUKSHUNDKLUBB 2024 
 

Styrelsen 
Maria Gabrielsson, ordförande 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Elin Näslund, sekreterare 
Håkan Sjödin, ledamot vice kassör 
Åsa Fernström, ledamot 
Anelie Andersson, ledamot 
Annika Nordström, suppleant 
Magnus Strid, suppleant 
 

Revisorer 
Inger Nylén, sammankallande  
Cecilia Mårtensson 
Jenny Mild, revisorssuppleant 
 

Valberedning 
Therese Broberg, sammankallande 
Yvonne Andersson 
Sofie Lourie 

 

Inledning Verksamhetsberättelse 
Nynäshamn BK har 278 medlemmar. SBK totalt har strax över 80000 medlemmar. Vi hälsar årets nya 

medlemmar välkomna till vår fina klubb. 

Vi har under 2024 satsat på tävlingar och utbildning. Det har gjort att vi nu har träningsgrupper i de 

flesta av våra verksamhetsgrenar såsom Mondioring, IGP, Bruks, Rallylydnad och Specialsök m.fl. Vi 

har också utökat vårt kursutbud med kurser i Patrull och Hoopers. 

Årets största arrangemang var utan tvivel Nordiska Mästerskapen i Bruks och IGP som gick av stapeln 

13-15 september på Kvarnängens nedre planer och i våra marker runt omkring Nynäshamn. Vi har 

stor hjälp av våra fantastiska markägare som gör att vi tillsammans kan genomföra denna typ av 

evenemang. Vi hade tävlande från hela Norden och vi fick mycket beröm för vårt arrangemang men 

även för vår fina natur. NoM var ett samarrangemang med Botkyrka BK. 

 I övrigt har vi haft ett rikt tävlingsår då vi arrangerat tävlingar och prov i bruks, IGP, lydnad och 

specialsök.  

Klubben har fått nya funktionärer både vad gäller tävlingsledare och domare.  

Våra instruktörer har hållit i gång kursverksamheten ordentligt under hela året och vilket gjort att vi 

har god ekonomi. Detta trots att vi ännu inte har fått betalt för alla 2024-års tävlingar då SBK 

introducerat ett nytt tävlingssystem som inte är helt klart ännu.  

Vi har en examinerad Steg 2 SBK Lärare, en nästan klar SBK Lärare steg 2 och en nyutbildad 

rallylydnadsinstruktör. 
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Vår stuga, lada och klubbområdet har förvaltats på bästa sätt av vår anläggningsgrupp  

Via sponsor har vi fått ett prisskåp för klubbens priser så nu finns dom i storstugan för allmän 

beskådan. 

Vad gäller framtiden vill vi fortsätta att utveckla klubben och vår målsättning är att tillsätta en 

arbetsgrupp för att se över möjligheten att start upp RUS/RAS-sektorn och med den både MH/MT 

och exteriörbeskrivning. I övrigt vill vi även utöka tävlingsprogrammet med tävling i patrull men 

redan nu ligger en svenskskyddstävling i kalendern till hösten. 

Vi tackar alla medlemmar som under 2024 har hjälp till och bidragit till att vi har kunnat genomföra 

alla roliga aktiviteter och vi ser fram emot ett spännande 2025. 

/ Maria Gabrielsson 

 Ordförande 

 

Kommittéer och sektorer 
 
HUS – Hundägarutbildningssektorn 
Medlemmar 
Kristina Svanfeldt, sammankallande,  
Nathalie Golebiowski,  
Annika Carlsson  
 
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
NBK HUS har haft två fysiska möten och flera avstämningar. 
Det har under året arrangerats 2 instruktörsmöten och en tackmiddag för de instruktörer 
som varit verksamma under året.  
Vi har två nya färdigutbildade instruktörer varav den ena vidareutbildar sig till rallyinstruktör.   
 
Kurser under året 
Bäst var-dag 1 st. 
Grundkurs  
Valpkurs 2 st. 
Instruktörsutbildning kurs i kursen 1 st. 
 
Specialsök intro 1 st. 
Specialsök mot prov Grund 2 st. 
Specialsök fortsättning 2 st. 
 
Rallylydnad grund 2 st. 
 
Hooperskurs 1 st. 
 
Appell brukslydnad 1 st. 
Brukspatrull prova på 
Brukspatrull Grundkurs 1 st. 
Skyddslydnad  
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Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Inköp av böcker till valpkurserna. Vi har bjudit på fika på mötena och middag i slutet på året.  
 

Bruks- och Lydnadssektorn 
Medlemmar:  
Mikael Hjort 
Åsa Fernström 
Anelie Andersson 
Annika Carlsson 
Yvonne Andersson 
Eva Blix 
 
Träningsgrupper 
1 grupp i spår 
1 grupp i lydnad 
 
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
2 st. kommittémöte 
Möten inför tävlingarna. 
Möten inför NM i bruks. 
Regelrevideringsmöte bruks 
Regelrevideringsmöte lydnad. 
 
Tävlingar under året 
1 maj akl spår 
15 maj start/klass 1  
26/5 lkl/hkl spår 
11/6 start x 2 
28/8 start/klass 1 
5/9 klass 3  
2/11 startklass 
3/11 ekl spår 
 
13–15/9 Var vi med och arrangerade NM för brukshundar på kvarnängens IP 
 
KM 12/10 
Lilla KM i Lydnad 
1: a Marcus Corbell & Oden 
2: a Åsa Fernström & Dila 
3: a Mikael Hjort & Jäger 
 
Stora KM i lydnad 
1: a Inger Nylén & Gizmo 
2: Anelie Andersson & Iris 
 
KM 13/10 
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Lilla KM i bruks 
1: a Yvonne Andersson & Bella 
2: a Annika Carlsson & Enter 
 
Stora KM i bruks 
1: a Anelie Andersson & Iris 
2: a Yvonne Andersson & Skoja 
3: a Annica Nordström & Bane 
 
Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Inköp lydnadsapporter. 
Inköp skott. 
 

IGP sektorn 
Medlemmar 
I dagsläget är vi 24 medlemmar i gruppen, varav 8st tävlar aktivt i IGP 
Sammankallande är Håkan Leiborn, Christel Leiborn och Håkan Sundqvist 
Skyddsansvarig är Magnus Strid (ansvarar endast för IGP gruppen) 
Aktiviteter under året 
Gruppen kör lydnads och skyddslydnadsträning tisdagar kl. 18.30-21.00 
Skyddslydnad och enklare bitarbete utövas med Marcus Corbell som figurant. I övrigt sker all 
skyddsträning på externa figuranter.   
Spårträning sker på individuell basis. Dock har vi anordnat utvalda spårträffar och läger 
under året. 
 
Vi jobbar hela tiden för att utvecklas som IGP klubb och har under året genomfört vår första 
FH spårtävling i samarbete med SoSu BK.  
 
Vi var också delaktiga i NoM där vi arrangerade IGP delen. Stor eloge till gruppens 
medlemmar som ställde upp och fixade detta vårt första men förhoppningsvis inte sista 
stora mästerskap på ett föredömligt sätt. 
 
Tävlingar 
Genomförda tävlingar under året: 
BH/VT  den 12 maj 
NoM den 13-15 sep 
BH/VT och FH 1 den 27 okt 
 
Utbildningar 
Inga utbildningar har skett under året 
Kurser 
Vi har inte haft några IGP kurser under året. 
 
Material 
Vi har köpt in en matta till vårt A-Hinder i samband med NoM 
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Svenskskyddssektorn 

Medlemmar 

Gruppen har ändrats lite under vinter och vi är upp mot 12st som kör SV skydd, tränar mot 

Tjänst, IGP och Mondioring. 

Träningsgrupper  

Torsdagar skyddslydnad och störningsträning Bokar figge och tränar på SSBK och Nynäs BK 

Deltagit i en SÖK-grupp under hösten. 

Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  

Några har tränat på torsdagar Tränat ute på SSBK och inne på VOM hallen 10-12 ggr under 

senhöst och vinter, med figurant Tränat lydnad i Vom hallen. 

Tävlingar under året  

Nej  

Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året)  

NeJ 

Rallylydnadssektorn 
Medlemmar 
Sammankallande: Anette Björkman Bergström 
Jessica Broberg 
Marie Gustavsson 
 
Träningsgrupper 
Mästarklass grupp på torsdag  
 
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Vi hade prova på Rallylydnad 13/6 
2 kurser i Tävlingsinriktad rallykurs Nybörjarklass med en uppföljning 10/11 
Anette B Bergström startade sin Rallylydnadsinstruktörsutb den 4/11 
Rensat upp i Rallylydnads gruppens FB för att infon skall gå ut till rätt målgrupp. 
2 ekipage till SM Anette B Bergström med Flipper och Jessica Broberg med Trassel 
 
Tävlingar under året 
Inga officiella tävlingar har genomförts under året.  
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KM i rallylydnad genomfördes 9/11 totalt 9 starter  
 
Stora KM: 
Klubbmästare Anette och Flipper 
2: a Sonja och Greta 
3: a Catarina med Bonzo 
Lilla KM: 
Klubbmästare Anette och Ior 
2: a Annika och Enter  
3: Karina och Lykke  
 

Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Inga inköp är gjorda 

 
Agilitysektorn 
Medlemmar 
Kerstin Ek SK                                                                                                                                                   
Josefin Larsson              
Catarina Hultberg                
Jessica Broberg                                                                                                                              
Therese Broberg                     
Elice Norberg Thorin                                                                                                                            
Elin Germerud 
 
Träningsgrupper 
Ingen träningsgrupp utan alla tränar själva på olika tider då många har skiftjobb eller 
kvällsjobb  
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Kerstin Ek och Conny Carlsson blev klara instruktörer i A2, 24 september.  
 
Tävlingar under året 
Inga egna tävlingar under året då SSBK hade paxat samma datum. 
 
KM 2024 deltog 14 hundar.                                                                                                                           
Smal                                                                                                                                                            
1. Sofie M. Lourié/Bagge                                                                                                                         
2. Catarina Hultberg Fd Ahlström/Bonzo                                                                                              
3.Linn / Nässla  
Medium                                                                                                                                                      
1. Linn Reinius/Kosmos                                                                                                                           
2. Catarina Hultberg F.d. Ahlström/Turbo 
Large                                                                                                                                                            
1. Michaela Jansson/Rätta 
XLarge                                                                                                                                                                   
1. Michaela Jansson/Spx                                                                                                                           
2. Michaela/ Tåga 
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SM gick i Stenungssund där Sofie M. Lourié, Michaela Jansson, Jessica Broberg, Catarina 
Hultberg och Heidi Penttilä deltog.                                                                                                        
WAO uttagningen tävlade Heidi Penttilä.                                                                                                    
Sofie M Lourié kom med i Landslaget där hon deltog på Nordiska Mästerskapet och Europa 
open.                                                                                                                                                         
Klubben sponsrade alla med ett bidrag till respengar eller vad man vill använda bidraget till.       
 
Material  
Inget inköpt i år. 

 
Hoopers sektorn 
Medlemmar 
Kerstin Ek SK                     
Conny Carlsson 
 
Träningsgrupper                                                                   
Ingen träningsgrupp 
 
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Prova på dag 18/8 med ca 10 hundar och var riktigt uppskattat det kommer vi ha nästa år 
också. 
Kurs i Haningehallen under november – december. Tävlingsinriktad start och klass 1. 3 
deltagare. 
 
Tävlingar under året 
Ingen tävling under året 
Vi är nu 3 st. som tävlar runt om i hela Sverige i startklass och klass 1 nu. Vi har även 3 st. 
stödmedlemmar som tävlar. 
Kerstin har tävlat i Tjeckien och Bornholm med pallplaceringar ide flesta loppen.  
Vi har visat upp Hoopers med Svenska Hoopersklubben på Stockholmsmässan väldigt 
uppskattat. 
 
Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Vi inväntar nya regler som har skickas till SKK. Men inga större förändringar kommer att ske. 
Halv tunneln är Kerstins som vi har lånat men kan köpas in vilket vi önskar. 

 
Mondioringssektorn  
Lydnad och hoppträning på tisdagar. 
Skyddsträning med figurant vid 8 tillfällen.   
KM genomfördes med 5 hundar.  
Underhåll av stängsel, grindar och hinder.  

 
Kökssektorn 
Kökssektorn är vilande, sektorerna sköter köket under tävling, styrelsen under året.  
Fick tyvärr slänga mycket mat då dörren till frysen vid ett tillfälle hade stått öppen och 
maten i frysen hade tinat.  
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Anläggningen 
Medlemmar 
Hanteras av styrelsen. 
 
Aktiviteter under året 
Fönstren på Estöstugan utbytta samt murkna panelbrädor delvis ersatta. 
Kompletterat fasadbelysning med LED- lampor på sidan mot parkeringen. 
Bytt ut dåliga staketstolpar 
Service av gräsklipparen, olja, filter och batteri utbytt. 
Bytt flera lysrör i ladan 
Städat ur ladan med hjälp av många deltagande medlemmar 
Genomfört ytterligare en städdag med många deltagare. 
 
Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Fönster och monterings material. Belysningsarmatur till ladan.  
 
 
 
Tack för förtroendet detta år! 
Styrelsen 
 
 
_______________________________   ___________________________ 
Maria Gabrielsson, ordförande Håkan Sjödin vice ordförande 
 
 
 
________________________________  ____________________________ 
Carolina Corbell, kassör  Elin Näslund, sekreterare   
 
 
 
___________________________  ____________________________ 
Anelie Andersson, ledamot  Kristina Svanfeldt, ledamot 
 
 
 
___________________________  ____________________________ 
Marie-Lousie Wesslén, ledamot, Magnus Strid, suppleant  
 
 
 
___________________________ 
Håkan Leiborn, suppleant 
 


